
• OBČINSKA KONFERENCA ZKS O POLITIČNO VARNOSTNIH RAZMERAH

PROTI VSAKRŠNI VNEMARNOSTI
Občinska konferenca ZKS Ljubljana Moste-Polje je na svoji sep-

tembrski seji temeljito obravnavala oceno politično varnostnih ra/mer
v občini in sprejela ustrezne skltpe v zvezi s pripravami na volilno pro-
gramsko konferenco in program dela do svoje volilno programske
seje.

O politično varnostnjh razme-
rah v občini je pripravil uvodno
besedo izvršni sekretar za SLO in
DS Stane Jalovec, ki je menil, da
o podružbljanju SLO in DS ne
govorimo več kot v> pojavu ali
poskusu, saj je to že naša stvar-
nost, ki je zaživela v vseh sredi-
nah. Zaostreni gospodarski po-
ložaj in posledice, ki se jim prav-
zaprav šele bližamo, zahtevajo
od vseh družbenopolitičnih de-
javnikov še več akdvnosti. Kot
eno gospodarsko najrazvitejših
občin v republiki s koncentrirano
predelovalno industrijo nas
lahko ukrepi stabilizacije krepko
pretresejo in presenetijo, če
nanje ne bomo pripravljeni.
Spremljanje gospodarske situa-
cije in iz nje izhajajoče politično
varnostne razmere so bile v zad-

njem obdobju in bodo tudi v bo-
doče neločljiva sestavina delo-
vanja osnovnih organizacij ZK.
To je tudi pomembna naloga
komitejev za LO in DS v vseh
sredinah.

Ko je govoril o gospodarski
stabilizaciji kot možnem viru
slabšanja politično varnostnih

razmer, je dejal: »Zaskrbljujoče
je tudi dejstvo, da so finančni ka-
zalci tozdov sicer ugodni, vendar
na račun cen. Stvarni kazalci ka-
žejo, da. je vrsta kolektivov pod
lansko ravnijo v enakem obdob-
ju. lnvesticijska dejavnost v naši
občini se umirja; tudi zaposle-
nost se je v prvem polletju rahlo
zmanjšala in dosega indeks 99,8.
Na to občutno vpliva umirjanje
zaposlenih v gradbenišivu. Žal
pa ni podatkov, ali se to zmanj-
šuje v proizvodnji ali v službah.
Zaostrene možnosti gospodarje-

n ja se tako odražajo v raznih obli-
kah nezadovoljstva iri zaostro-
vanja medsebojnih odnosov.«

Beseda je tekla tudi o idejno-
političnem delu v enotah TO.
Franc -Košir je ugotovil, da na
vsaki vaji obravnavajo politične
razmere v občini in da je sodelo-
vanje vseh vpoklicanih dobro.
Aktivi ZK so organizirani v
skladu z navodili CK ZKS v vseh
enotah: težave so le.v krajevnih
skupnostih, kjer ni dovolj članov
ZK za aktiv.

(Nadaljevanje na 3. strani)



(Nadaljevanje s 1. strani)

V teh primerih zdnižujejo člane ZK
iz vei KS v en aktiv. Na vsaki vaji se
sestanejo tudi komisije za DS, ki rešu-
jejo problematiko tega področja.

Janez Zakrajšek je poudaril, da so
miličniki doslej obravnavali 580 kaz-
nivih dejanj, 1099 cestnoprometnih
prekiškov, 420 prekržkov reda in
mini; število prometnih oesreč raste,
medtem ko je število drugih deliktov
na lanski ravni. Opozoril je zlasti na
samozaščitno obnašanje in menil. da
so komunisti dolžni storiti več pri od-
pravi negativnih pojavov v naši družbi,
saj ne moremo biti neprizadeti ob kiši-
tvah samoupravnih pravic delovnih
ljudi in ob zloiabi diužbenc lastnine.

Milan Štruc je obravnaval prcdvsem
odnose pri zunanjetrgovinski menjavi
in navedel niz problemov s tega po-
dročja, ki lahko močno vphvajo tudi
na politično varnostne razmere.

V svoji razpravi sc je- Dušan Ro-
zman omejil na evidenco vojnih ob-
veznikov in dejal: »Delovanje vseh, ki
se ukvarjajo z mobilizacijskimi zade-
vami, je otežkoieno zaradi slabe evi-
dence vojnih obveznikov. Menitn, da
je to ludi naša politična naloga. Nedo-
pustno je, da tu vlada nered in mislim,
da je dolžnosl vsakega obveznika, da
javi pristojnemu organu vse spre-
membe, ki bi lahko vplivale na.pravo-
časnost mobilizacije. Če pa imamo

primere, ki zavestno povzroiajo
nered, je treba na osnovi zakona izva-
jati tudi sankcije.

Tudi Zvone Tušak je opozoril na
pojav, ko se posamezniki želijo izog-
niti izvišitvi obveznosti, ki jo oprede-
Ijujejo zakon o SLO in DS — bodisi
tako, da ne bi odšli na orožne vaje na
opravljanje svoje delovne obveznosti,
aii pa da bi jo upravili v zakasnelem
roku. Vse to kaže na pojave malomai-
nosti, indoletnosti, neposrednega izo-
gibanja, ki bi lahko v zaostrenih ra-
zmerab povzročili težave.

Izvršna selcretarka Nika Modic je v ~
razpravi menila, da sodi tudi naša de-
javnost pri evidentiranju vod> ev CXD
ZK med probleme, lci jih morarno
obiavnavati, ko ocenjujemo p.iiiucao
varnosme razmere. V sedanj::n p<>-
stopku evidentiranja vodstev '"H ZK
se pojavljajo primeri odk, ' .jo
funkcij, predvsem funkcij se, ecarja
in namestnika. Vzroki: zdrav e, dru-
žinske razmcre in preobrer -ijenosl
so deloma opravičljivi, vend^, je v ka-
drovski komisiji ptevladova ' i mne-
nje, da je posredi tudi boja. <• pred
odgovornostjo, in to za deli. jnje v
OO ZK kot tudi za istočasno t ikcijo
predsednika komiteja za SLO DS.

V dmgi točki dnevnega reda jc kca-
ferenca obravnavaJa merila in način
volitev članov občinske konferenre icr
sprejela ustrezne sklepe.

ŠAL


